



## Styrelsemötesprotokoll 2015–09–15

Närvaro:	Viktor Attoff	Ordförande	
	Elise Eborn	Propagandamästare, tillika sekreterare	
	Anna Lissborg	Källarmästare	
	Lisa Claesson	Cafémästare	
	Marcus Liljenberg	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §7	
	Sara Lindgren	Programmästare	
	Shogun EdoRAM	Överphös	
	Ludvig Eriksson	Skattmästare	
	Adjungerade	David Larsson	
		Jashar Vahid	
Nick Persson			
Sebastian Karabeleski			
Martin Bergman			
Elin Hansson		t.o.m. §4.1	
Axel Isberg			
Måns Ansgariusson			
	Lasse Heemann		

- §1 OFMÖ Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet öppnat kl 17:03.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt**  
**att** adjungera Nick Persson, David Larsson, Jashar Vahid, Sebastian Karabeleski, Martin Bergman, Elin Hansson, Axel Isberg, Måns Ansgariusson och Lasse Heemann.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen med tillägget §4.1 Symaskin och §8.1 D-Chip.
- §4.1 Symaskin Elin föreslog att det borde köpas in en symaskin till D-sektionen, då det känns som att det finns ett behov. Hon sade även att det kostar runt 1000 kr och då får man en bra symaskin, och att den kan stå i till exempel EKEA, så kan man ta fram den vid behov. Lasse föreslog att köpa tjockare symaskinsnålar då den mest skulle användas för att sy Ouveraller. Anna sade att det nog är bäst att ta det som en motion till sektionsmötet, då källarmästeriet inte har så mycket budget kvar för inköp. David sade att man får överskrida sin budget, och att han tyckte att man isåfall borde köpa in 2–3 symaskiner, och kanske sätta en funktionär som ansvarig för deras utlåning/förvaring.



Sara sade att den inte borde stå i iDét där den lätt blir stulen.

Viktor sade till Elin att skriva en motion om det, men att bara fråga om det behövs hjälp med det.

David sade att det finns en jättebra motionsgenerator på hemsidan.

- §5 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokoll från S16, S17, S19, S20 och S21.
- §6 Information från kåren Viktor läste upp ett informationsmail från kåren: det är fullmäktigemöte ikväll, där det ska beslutas om konkretisering av budgeten, ny miljöpolicy, och reviderad alkoholpolicy. Det stod även att Arkad sökte värdar, TLTH Näringsliv hade lediga plater och det fanns lediga poster på kåren. Pub Proud är på torsdag.
- Shogun sade att Kårordförande skickat information till alla sektioners styrelser om chepstölder.
- §7 Information PLD && PLC Måns berättade att nästa PLC möte är den 19 oktober, och att på PLD mötet så pratades det om grundblocket, att minska från två programledare till en - vilket har fått mycket kritik. Han berättade att det även pratats om att programmet gått back på grund av ändrad lokalhyra men det har ändå gått bättre än förväntat.
- §8 Information Staben Shogun berättade att ön Ön och Överphöshinderbanan är vunnna, men att sektionen hade behövt en bra vagn. Anna svarade att det redan är noterat. Shogun sade att överlag har det varit få incidenter, varken skador eller kontraktsbrott. Det är dåligt med biljettförsäljningen, men nollorna verkar ha kul, och hittills har D vunnit mycket.
- Ytterligare information från staben framfördes.
- §8.1 D-Chip Styrelsen diskuterade D-Chips vara/icke-vara en underförening till D-sektionen.
- §9 Beslutsuppföljning **Möblering av iDét**  
Styrelsen diskuterade möblering av iDét.  
Styrelsen **beslöt** att ta bort Möblering av iDét från beslutsuppföljningen.
- | Ansvarig: | Beslut:    | Beslutat: | Rapporteras: |
|-----------|------------|-----------|--------------|
| Sara      | Ouveraller | S13       | S32          |
- §10 Utskottsrapporter Inga övriga kommentarer på utskottsrapporterna.
- §11 Ekonomisk status Ludde berättade att han har mycket papper, så styrelsen får gärna säga till om de har fakturor.
- §12 Val av funktionärer **Cafémästeriet**



Funktionär Henrik Bilski (dat11hli)

**Skattmästeriet**

Entlediga Vice Skattmästare Ludde Eriksson (dat14ler)  
Vice Skattmästare Martin Bergman (dat14mbe)

- §13 Övrigt Övriga frågor togs upp.
- §14 Meddelanden Lisa sade att styrelsen ska komma ihåg att städa efter sig i Råsenbad.
- §15 OFMA Ordförande Viktor Attoff förklarade mötet avslutat kl 18:16.

Vid protokollet

Justeras

Elise Eborn  
Propagandamästare, tillika sekreterare

Viktor Attoff  
Ordförande